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Veřejná zakázka 

„ŘEŠENÍ KYBERNETICKÉ BEZPEČNOSTI II.“ 

 

IDENTIFIKAČNÍ ÚDAJE  

Název veřejné zakázky: Řešení kybernetické bezpečnosti II. 

Režim veřejné zakázky: Otevřené nadlimitní řízení 

Druh veřejné zakázky: Dodávky 

Syst. č. zakázky E-ZAK: P24V00000370 

 

Zadavatel: Nemocnice Jindřichův Hradec, a.s. 

Se sídlem: U Nemocnice 380/III, 377 38 Jindřichův Hradec 

IČO / DIČ: 26095157 / CZ26095157 

Zastoupený: MUDr. Vít Lorenc, MBA předseda představenstva 

Ing. Alena Kudrlová, MBA, člen představenstva 

Profil zadavatele: https://ezak.jihnem.cz/profile_display_204.html 

_________________________________________________________________________________ 

 

Zadavatel dne 8. 1. 2025 obdržel následující žádost o vysvětlení zadávací dokumentace: 

 

Níže zasílám několik dotazů k technické specifikaci z důvodu větší transparentnosti a otevření podmínek 
k možnosti dodání více výrobců řešení.  

 

Žádost 01 

Agregační switche:  

• Bude akceptováno rozdělení portu na 4x25G QSFP28 pomocí „rozdělovacího kabelu“  

• ale max délka rozdělovacího kabelu je 5 m, bude to stačit?  

Z jakého důvodu je potřeba vytvořit minimálně 28 agregačních skupin s až 8 linkami v jedné skupině?  

Stohování: V rámci návrhu sítě, proč je vyžadován parametr stohování typu FPS? Nahrává to pro 
uzavřenou skupinu výrobců. Proč je vyžadováno stohování do kruhu?  

Z jakého důvodu je požadována detekce jednosměrných linek? Je tato funkce opravdu v topologii této 
sítě potřebná a z jakého důvodu 

 

Žádost 02 

Páteřní switche:  

Z jakého důvodu je vyžadováno, když jsou porty pro správu přesně definovány v řádku „Porty pro 
správu“.  
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• Je vyžadováno osazení dvou redundantních management modulů per chasis?  

• Jsou požadovány minimálně 4 sloty pro linkové karty per chassis?  

 

Vysoká dostupnost:  

Pokud je vše redundantní, bude i vyžadována možnost aktualizace operačního systému přepínačů 
technologií In-Service Software Upgrade (ISSU), tedy bez přerušení provozu  

Z jakého důvodu je požadována detekce jednosměrných linek? Je tato funkce opravdu v topologii této 
sítě potřebná a z jakého důvodu 

 

Žádost 03 

Páteřní přepínače  

Je požadované předozadní foukání. Bude tolerováno, že switch toto umět nebude?  

Je potřeba sFlow? Bude tolerováno Netflow?  

Pokud ne, tak z jakého důvodu?  

 

Žádost 04 

Agregační přepínače – navrhuji Catalyst 9500  

Požadujete uplink porty 4xSFP28 s rychlostí 10/25Gbps, bude tolerován uplink 4x 40/100Gbps?  

Je potřeba sFlow? Bude tolerováno Netflow?  

Pokud ne, tak z jakého důvodu? 
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Zadavatel na základě charakteru a obsahu dotazů požádal dodavatele o upřesnění, které části zadávací 
dokumentace řízení „Řešení kybernetické bezpečnosti II.“ se přesně týkají. 

Dodavatel na základě tohoto dotazu zadavateli potvrdil, že dotazy byly zaslány omylem a týkají se 
zadávacího řízení jiného veřejného zadavatel. 

 

Vzhledem k charakteru informací ve vysvětlení zadávací dokumentace, které nemění zadávací 
podmínky ani rozšiřují okruh potenciálních dodavatelů, zadavatel NEMĚNÍ lhůtu pro podání 
nabídek.  

 

V Praze  

 

 

 

Vladimír Matějíček 

Adminio s.r.o. 

Administrátor veřejné zakázky 
v zastoupení zadavatele 
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